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Saksopplysninger: 
 
I kommunestyremøte 18.12.14, ble det som følge av innsparing i kommunen, vedtatt å legge 
ned en avdeling i Værøy kommunale barnehage fra 01.08.15. 
 
Det ble brukt mye tid i personalgruppa for å arbeide oss frem til at vi kunne klare å tilby 
barnehageplasser til alle, med to avdelinger. Det var ingen ønsket situasjon å måtte kutte på 
bemanningen, da det sannsynligvis vil redusere kvaliteten på barnehagetilbudet i Værøy 
kommune. Det ble også informert til plasstillitsvalgte for både Utdanningsforbundet og 
Fagforbundet. Og styrer har møtt hovedtillitsvalgte i både Utdanningsforbundet og 
fagforbundet, og informert om situasjonen i barnehagen. 
 
Barnehagens samarbeidsutvalg er informert, og det er også informert i barnehagens 
foreldremøte om situasjonen vi er i. 
 
Det er planlagt å redusere bemanningen fra 12,4 årsverk til 10,4 årsverk. Det innebærer at vi 
sparer 2 årsverk. Det vil samtidig være nødvendig å gjøre om en assistentstilling til 
pedagogstilling for å holde oss innenfor pedagognormen. Det vil si 4 pedagoger totalt. Dette 
ville gi en innsparing på kroner 338 235,- i 2015, og videre kr 793 621,- i 2016. 
 
Etter årets barnehageopptak, ser vi at det er behov for 54 barnehageplasser i løpet av neste 
barnehageår. Det er totalt 38 barn som har søkt plass, 22 barn over tre år og 16 barn under 
3 år. Barn under 3 år teller to barnehageplasser. 
 
Vi hadde ikke regnet med så mange søkere når vi var i prosessen for nedleggelse. Flere 
tilflyttende familier søkte plass, og behovet for flere barnehageplasser økte.  
 
Når vi deler antallet barn på to avdelinger, innebærer det 27 plasser pr avdeling. Det er 
tilnærmet likt antallet barn som trengte barnehageplass i 2013, da det på bakgrunn av dette 
ble opprettet en midlertidig avdeling i menighetssalen, og deretter i Lidarende. Det vil bli 
umulig å kunne tilby barnehageplass til blant annet tilflyttende i løpet av barnehageåret, og 



det vil ikke bli mulig å tilby kriseplass i for eksempel barnevernssaker. Inntaksstopp vil være 
absolutt nødvendig. 
 
 
 
 
Forskning viser at store barnegrupper er uheldig for barns læring og utvikling i tidlig alder.  
 
I tillegg har vi barn med livslange diagnoser, som vil få dårligere forutsetninger for læring og 
utvikling i store barnegrupper. Det vil ikke være tilstrekkelig med plass i barnehagens lokaler 
til å skjerme barn med spesielle behov, eller egnede rom til trening og spesialpedagogisk 
trening. 
 
Belastningen på ansatte er stor med så store barnegrupper, og sykefraværet vil kunne øke. 
 
Personalet i barnehagen har i samarbeid med styrer, brukt en del tid på å finne løsninger slik 
at vi kan spare tilsvarende det som ble vedtatt i kommunestyret. 
 
Vi kom frem til at ved å gjøre en omorganisering i barnegruppene, kan barnehagen spare 2 
årsverk fra høsten 2015, selv om vi beholder avdelingen i Lidarende. Vi kan i større grad 
aldersblande barnegruppene, og dermed få en bemanning med omtrent samme innsparing 
som i budsjettvedtaket 18. desember 2014. 
 
Det vil være tilfredsstillende med 3 pedagoger ved en slik løsning. 
 
Det at vi har kuttet bemanningen i barnehagen vil gjøre at vi er svært sårbare. Det er store 
utfordringer knyttet til dette. Det vil ikke være mulig å holde barnehagen åpen uten å leie inn 
vikarer ved sykdom.  
 
Total innsparing ved nedleggelse av en avdeling: 
 

- 2015: 338 235,- 
 

- 2016: 793 621,- 
 
Total innsparing ved videreføring av tre avdelinger: 
 

- 2015: - 299 235 (- 39 000 renhold/strøm i Lidarende)  
 

- 2016: - 715 621 (- 78 000 renhold/strøm i Lidarende)  
 

Rådmannens innstilling: 
Værøy kommunale barnehage opprettholder 3 avdelinger.  
 
 
 
 
10.06.2015 FORMANNSKAP 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt med følgende tillegg:  
”frem til nyttår. Evalueringen gjennomføres før det gjøres nytt vedtak om videreføring våren 
2016”.  
 
FS-011/15 Vedtak: 
Barnehagen viderefører driften med tre avdelinger fra august 2015 frem til nyttår. 
Evalueringen gjennomføres før det gjøres nytt vedtak om videreføring våren 2016  
 
 



24.06.2015 KOMMUNESTYRE 
Det ble satt frem forslag om å utsette saken fra representant Jim Eilertsen (FL).  
 
Forslaget fikk 1 stemme for og 12 mot.  
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
KS-037/15 Vedtak: 
Barnehagen viderefører driften med tre avdelinger fra august 2015 frem til nyttår. 
Evalueringen gjennomføres før det gjøres nytt vedtak om videreføring våren 2016  

 
 

 
 

 


	Opprettholde tre avdelinger i Værøy kommunale barnehage
	FS-011/15 Vedtak:
	Barnehagen viderefører driften med tre avdelinger fra august 2015 frem til nyttår. Evalueringen gjennomføres før det gjøres nytt vedtak om videreføring våren 2016
	Barnehagen viderefører driften med tre avdelinger fra august 2015 frem til nyttår. Evalueringen gjennomføres før det gjøres nytt vedtak om videreføring våren 2016

